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Ministerie van Economische 
Zaken T.a.v. Projectgroep Fink 
Postbus 20401  
2500 EK DEN HAAG  

 

Bunnik, 13 juli 2016 Onze referentie: 614160 
 Doorkiesnummer: 030 659 53 51 
   
Betreft:  Reactie BOVAG op consultatie Fink 
  
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
BOVAG geeft ook graag via deze consultatie haar reactie op de toekomst van Fink en 
hoe wij samen de transparantie en daarmee de werking van de mkb-financieringsmarkt 
kunnen versterken. U heeft hiertoe een aantal vragen aan ons voorgelegd die wij 
hieronder zullen beantwoorden. 
 
Fink kijkt nadrukkelijk naar de ontwikkelingen in de markt. BOVAG vindt het dan ook erg 
belangrijk dat het Nederlandse ondernemerschapsbeleid meebeweegt met alle 
razendsnelle veranderingen in de retail, zodat onze huidige en nieuwe leden in het 
retailkanaal nu en in de toekomst kunnen blijven ondernemen. Om mkb-bedrijven en dus 
ook de BOVAG-leden perspectief te bieden is het creëren van optimale omstandigheden 
voor financiering belangrijk, zo ook voor innovaties. 
 
Vraag 1 : Markplaats 
Welke rol dient de overheid te vervullen vanuit het belang van een marktplaats voor 
vraag en aanbod in de mkb-financieringsmarkt?  
Om de financierbaarheid van het mkb te ontsluiten en te verbeteren dienen standaarden 
en infrastructuur geboden te worden. Op dit moment is dit in de markt nog te gering. 
BOVAG ziet graag vanuit de overheid goede ondersteuning en garantie om investeringen 
mogelijk te maken en is in die hoedanigheid dan ook voorstander van een overheid die 
partijen stimuleert een marktplaats op te zetten. Wij zien in de opstartfase de rol van de 
overheid dan ook als aanjager en coördinator. Zodra de marktplaats naar ieders 
verwachtingen loopt achten wij het wenselijk dat de overheid het over laat aan de 
marktpartijen en zich terugtrekt. Op een afstand kan zij het nog volgen en waar nodig, na 
verzoek van een of meerdere marktpartijen, als adviseur worden ingeschakeld. Wat 
BOVAG betreft hoort de markt voor zowel de banken als ook alternatieve financiers te 
worden opengezet, die flexibiliteit is wenselijk om ook onze leden mee te kunnen laten 
bewegen met de razendsnelle veranderingen in onze sector.   
 
Vraag 2: Spelregels 
Welke spelregels zijn nodig?  
BOVAG is van mening dat voor het bevorderen van de financieringsmarkt geen 
specifieke spelregels nodig zijn. Teveel regels kunnen immers verlammend werken, zoals 
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op de innovatie. Wel dient de overheid erop toe te zien dat er sprake is van een level-
playing-field met betrouwbare partijen, dienen standaarden en de juiste infrastructuur te 
worden geboden voor betere informatiestromen tussen mkb-bedrijven en financiers en 
financiers onderling. Bij dit alles dient voor de mkb-bedrijven transparantie centraal te 
staan, zodat voor het bedrijf duidelijk is welke informatie voor welk doeleinde aan welke 
partij wordt toegezonden.   
 
Vraag 3: Informatie 
Hoe kan standaardisatie bijdragen aan een betere werking van de markt voor mkb-
financieringen? 
Standaardisatie vergoot de financieringsmogelijkheden. BOVAG is voorstander van de 
stimulatie van standaardisatie en stelt dat hierbij aansluiting gezocht dient te worden bij 
de internationaal erkende standaardisatie.  
 
Moeten eisen worden gesteld aan de terugkoppeling door financiers. Zo ja, welke? 
BOVAG is van een eventuele gedwongen aanpak geen voorstander. Het gaat hier om 
een fatsoensnorm. Terugkoppeling gaat gepaard met goed koopmansgebruik.  
 
Zijn aanvullende maatregelen nodig om de beschikbaarheid van relevante informatie over 
het mkb voor verschillende financiers te vergroten. Zo ja, welke? 
De manier waarop de standaardisatie wordt gerubriceerd behoeft aansluiting bij de KvK, 
waarmee alles toegankelijk wordt gemaakt. BOVAG ziet graag internationaal 
geaccepteerde standaarden die toepasselijk worden verklaard en dat vervolgens 
gegevens (wellicht tegen minimale kosten) beschikbaar worden gesteld. 
 
Vraag 4: Efficiency 
Dienen schakels in de financieringsketen te worden gestandaardiseerd, zo ja, welke? 

Alleen als dit bijdraagt aan het meer toegankelijk maken van alternatieve partijen voor het 
aanbieden van financiering aan mkb. 
 
 
Mocht bovenstaande vragen oproepen, dan verneem ik dat graag van u. 
 
 

 

Met vriendelijke groet, 
 
 
Bart de Vries, directeur BOVAG   
 


